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En el Saló de Plens de l'Ajuntament de la Vila de 
Quart de Poblet, sent les vint hores (20,00 h) del 
dia vint-i-set d'abril de dos mil vint-i-un, es 
reuneixen, sota la Presidència de la Sra. 
Alcaldessa, Dª Carmen Martínez Ramírez, les 
senyores i senyors Regidors anotats al marge, 
assistits pel Sr Secretari, i present el Sr 
Interventor a fi de celebrar sessió ordinària, en 
primera convocatòria, segons ordre del dia rebut. 

 

A l'hora assenyalada, la Sra. Alcaldessa va obrir 
la sessió tractant-se els següents assumptes: 

 

 
 
 
 

1. ACTA ANTERIOR 



 

 

 
S'aprova, per unanimitat, l'acta de la sessió anterior celebrada pel Ple de l'Ajuntament 
el dia 30 de març de 2021, acordant la seua transcripció al Llibre Oficial d'Actes. 
 
El Sr. Soler reitera la seua petició d'individualitzar el terme Sr. Soler. 

  
Sra. Presidenta. 

 

La verdad es que es un placer volver a veros a todos  otra vez 

y poder hacer el pleno físicamente y ojalá continúe así, y anunciarles 

que si esto sigue así los datos, que estamos deseando que así sea, 

pues al próximo Pleno ya dejaremos que entre la gente que se considere 

, con una limitación, unas cincuenta personas… si les parece bien … 

ojalá no tengamos que volver atrás.  

 

Empezamos pues, con el primer punto del orden del día que es la 

aprobación de las Actas … ¿alguna objeción a las mismas? 

 
Sr. Soler J.V. (Ciudadanos) 

 

Solicitar, otra vez, de nuevo, que cuando hagan las transcripción del Acta 

identifiquen al Sr. Javier Soler de Juan Vicente Soler, porque se pone siempre al Sr. 

Soler de forma genérica y no se diferencia … 

 

Sra. Presidenta 

 

Tomamos nota pero si eres tan amable luego nos pasáis las erratas para que lo 

corrijamos… 

 

Sr. Soler, J.V. 

 

Porque no habla siempre Javier, somos dos… 

 

Sra. Presidenta 

 

A mí me pasa también, sois los dos Soler,  es normal … bien … tomamos nota … 

pero si queréis que se corrija en esta pues nos lo decís y se pone … nos hacéis llegar 

donde … 

 
2. RESOLUCIONS DE LA PRESIDÈNCIA DES DE L'ÚLTIMA SESSIÓ ORDINÀRIA 

 
Els Srs. Regidors van quedar assabentats de les Resolucions de l'Alcaldia compreses 
entre els núm. 1503/2021 de data 22/03/2021 al núm. 1950/2021, de data 20/04/2021 
de l'exercici de 2021, dictades des de l'última sessió ordinària, estant a la seua 
disposició. 
 

3. APROVACIÓ EXPEDIENT MODIFICACIÓ DE CRÈDITS P04/2021, DEL 
PRESSUPOST DE 2021. (765686D) 
 
Vista la memòria d'Alcaldia proposant la modificació del Pressupost General de 2021, 
en virtut de necessitats sorgides durant l'exercici i el compliment del qual considera 
inajornable. 
 
Confeccionat l'expedient de modificació de crèdits núm. 4 en el Pressupost General de 
2021, les modificacions que es proposen i que s'estimen necessàries, són: 
 
 AUGMENTS 

 
● SUPLEMENT DE CRÈDIT 



 

 

 

APLICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES 

CONCEPTE IMPORT 

   

1532-21027-61900 
Vies Públiques. Altres inv. Reposició 
infraestructures 

34.660,00 

1532-21028-61900 
Vies Públiques. Altres inv. Reposició 
infraestructures 

34.660,00 

   

 TOTAL 69.320,00 € 

 
 
 DISMINUCIÓ 

 
● ROMANENTS DE TRESORERIA (87000)                         69.320,00 € 
 
IMPORT MODIFICACIÓ Nº P 04/2021   ____________                  69.320,00 € 
  
Emés informe pel Sr. Interventor, de conformitat amb el que s'estableix en l'art. 177 del 
Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
Emés dictamen favorable de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, 
el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, 
inclosa la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 

U. Aprovar inicialment l'expedient número P04/21 de modificació pressupostària, per 
import total de 69.320,00 euros, mitjançant concessió de suplements de crèdits en 
l'estat de despesa del Pressupost General en vigor, finançat amb romanents de 
tresoreria per a despeses generals. 
 
DOS. Exposar al públic, previ anunci en el BOP per quinze dies l'expedient, durant els 
quals els interessats podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple, 
considerant-se definitivament aprovat si no es presentaren. 
 
TRES. Remetre còpia a l'Administració de l'Estat i la Generalitat una vegada aprovada 
la modificació definitivament. 

 
INTERVENCIONS 

 
Sr. Jaén(Podemos) 

 

Se habló en la Comisión, que me  parece que dijo Bartolomé que 

iban destinados a lo que es el polígono, pero bueno no estaba decidido 

el proyecto  y como queda un poco así en la ambigüedad … pues … 

nuestro grupo se va a abstener. 

 

Sra. Presidenta 

Y si se lo contamos y los convencemos …? 

 

Sr. Jaén 

 

Sí … si nos lo cuenta … pero en aquel momento no nos los contó 

exactamente … 



 

 

 

Sr. Medina. 

 

Brevemente … son para actuar en las dos áreas industriales y 

empresariales que tenemos, Masíd’Espí y Nueve de octubre, dos 

proyectos concretos que para mejorar, pues sobre todo a nivel viario, 

seguridad viaria y seguridad también de las propias personas… pues se 

van a  poner cámaras de vigilancia y decirte que son todas las calles, 

que son muchas, ahora de memoria pues ahora no lo se.  

 

pero son dos proyectos que les hemos dado publicidad y se ha 

pasado información y bueno,  en este caso es la cofinanciación 

simplemente el Ayuntamiento con el IVACE, que es una inversión total 

de cuatrocientos mil euros …  

 

Sra. Presidenta 

 

… pues como el IVACE nos da un 80% es para completar la 

inversión… 

 

Sr. Soler. 

 

No enciende el micrófono… no se oye … 

 

Sra. Presidenta. 

 

El ochenta por ciento de estos proyectos los paga el IVACE, la 

diferencia la pone el Ayuntamiento y la modificación de créditos es 

para poner la parte del Ayuntamiento, porque hasta que no nos han dado 

la subvención no sabíamos cuanto dinero teníamos que invertir, y por 

eso no iba en el presupuesto, ¿me entiendes?  Es porque al tener la 

subvención hay que hacerlo, y si sobra dinero, a lo mejor hasta nos 

pueden dar ese 20% cuando ya esté ejecutada la obra, porque ha pasado, 

en algunas ocasiones algún Ayuntamiento n o ha llegado a tiempo a 

justificar la subvención y han hecho un reparto y nos han 

subvencionado hasta  el cien por cien. Podría pasar. 

 
 

4. RESOLUCIÓ AL·LEGACIONS CÀNON ESTABLIT EN LA CLÀUSULA 36 DEL 
PARÀGRAF QUART DEL PLEC DE CLÀUSULES ADMINISTRATIVES 
PARTICULARS, CONTRACTE SERVEI DE PROVEÏMENT D'AIGUA POTABLE 
(734425K). 
 

Vistes les al·legacions presentades per Aigües de València S.A, núm. Registre 
General d'Entrada 5341 de data 1 d'abril de 2021, en relació a l'acord adoptat pel Ple 
de l'Ajuntament de Quart de Poblet, sessió celebrada el dia 23 de febrer de 2021, 
relatiu a la determinació del cànon establit en la Clàusula 36, paràgraf quart, del Plec 
de Clàusules Administratives Particulars, per a l'exercici de 2018. 
 
Emés informe pel Servei de Consultoria i Assistència Tècnica del Servei de 
Proveïment d'aigua potable en el municipi de Quart de Poblet i informe jurídic pel Sr. 
Secretari, que literalment transcrit diu així: 

""Es tracta de resoldre dues qüestions.  



 

 

Primera. Supòsit fàctic generador del cànon addicional anual. Reproduïm el paràgraf 
quart de la clàusula 36 del Plec de Clàusules Administratives que regeix el contracte: 
“Quan el nombre d'abonats o els metres cúbics d'aigua facturats en el Servei 
experimenten un increment molt superior al previst pel licitador en la seua oferta, 
l'Ajuntament procedirà a calcular i liquidar al seu favor un cànon addicional anual. La 
quantia d'aquest increment es calcularà de la mateixa forma que la prevista per al 
cànon anual inicial.” 

Resulta clar que el cànon el genera qualsevol dels dos supòsits previstos en la 
clàusula d'aquí ve que s'utilitze una conjunció disjuntiva i no copulativa, efecte aquest 
últim sol·licitat pel concessionari si bé no pot acceptar-se l'argumentació al no seguir 
una seqüència lògica i coherent, perquè intercanvia arbitràriament la “o” per la “i”.  

Pel que qualsevol dels dos supòsits considerats de manera independent és generador 
del cànon addicional anual.  

Segona. La segona qüestió consisteix a dilucidar si l'increment dels metres cúbics 
facturats ha sigut “molt superior o no al previst pel licitador en la seua oferta”.  

Seguim en aquesta qüestió l'informe elaborat per la consultora AYMED, Projectes 
d'obres i serveis, empresa que presta a l'Ajuntament el servei de consultoria, control i 
supervisió del contracte de proveïment domiciliari d'aigua potable i clavegueram.  

Seguint les dades al·legades per la concessionària, en 2018 la desviació del volum a 
facturar acumulat, suposa una desviació de 2.91%, sobre el 1.48% anual previst en la 
seua oferta. Aquesta és la previsió anual fins a l'any 10, i des de l'any 11 al 25 de 
concessió serà l'1% anual; per tant la variació és pràcticament el doble del que es 
preveu i l'augment real sobre el que es preveu és un 96.6%. L'any 2018 l'oferta de la 
concessionària va fixar una previsió de consum facturat de 2.414.395 de m³ sent les 
dades reals facturades en aquest exercici de 2.817.802m3.  

Continuant l'informe d'AYMED, pàgina 4, s'observa el fins a l'any 2018, prenent com a 
referència el període d'estudi que comprén des de l'any 2011 a 2018, un increment 
mitjà del 3,82% anual front 1,48% previst, és a dir un 157.92% superior.  

On es concreta un increment “ molt superior” és l'any 2017 i 2018.  

En el 2017 s'observa un increment del 12.47%, sent la diferència de metres cúbics 
facturats de + 296.598 sobre els previstos per la concessionària.  

En 2018 s'observa un increment del 16.71%, sent la diferència de metres cúbics 
facturats de + 403.407 sobre els previstos per la concessionària. 

Després d'una anàlisi exhaustiva, pàgina 5 de l'informe de AYMED, es conclou que 
l'excés ha suposat un increment d'ingressos sobre els previstos per la concessionària 
d'1.047.087 euros. Finalment l'expressió gràfica dels ingressos del servei corrobora la 
qüestió.  

Analitzat l'exposat resulta clar que es dona el fet generador del cànon addicional 
previst en la clàusula 36 paràgraf quart del plec, perquè entra dins del concepte “molt 
superior”, siga com siga el prisma des del qual s'analitze:  



 

 

1. Segons les dades al·legades per la concessionària suposa una desviació en elevar-
se a 2.91% sobre el volum acumulat, enfront del que es preveu (1.48%) i l'augment 
sobre el que es preveu seria d'un 96.6%. Creiem fermament que encaixa en el 
concepte de “molt superior”.  

2. Si prenem com a referència el període d'estudi que comprén des de l'any 2011 a 
2018, s'observa un increment mig anual del 3,82% front 1,48% previst, és a dir un 
157.92% superior. Encaixa també el concepte “molt superior”.  

3. El que resulta clar, evident i fins i tot palpable gràficament és que ens trobem dins 
del concepte “molt superior” quan s'analitzen els metres cúbics facturats l'any 2017 on 
s'observa un increment del 12.47%, sent la diferència de metres cúbics facturats de + 
296.598 sobre els previstos per la concessionària. Igual que en el 2018 on l'increment 
és del 16.71%, sent la diferència de metres cúbics facturats de + 403.407 sobre els 
previstos per la concessionària.  

No obstant això serà el ple com a òrgan de contractació i en l'exercici de la seua 
potestat d'exegesi contractual qui de forma motivada i segons els antecedents vistos 
determine si es dona el supòsit de “molt superior” en el cas plantejat i en cas afirmatiu 
inicie l'expedient per a la determinació del cànon contractual previst en la clàusula 36 
paràgraf quart del Plec de Cláusules Administratives del Contracte de proveïment 
domiciliari d'Aigua potable i clavegueram". 
 

Emés dictamen per la Comissió de Seguiment del Servei de proveïment d'aigua 
potable i clavegueram i per la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el 
Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, 
inclosa la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 

PRIMER. Adoptar el següent criteri interpretatiu del contracte: L'augment de m³ d'aigua 
facturats en el servei genera directament el cànon addicional anual, trobant-nos dins 
d'un dels dos supòsits generadors de manera independent previstos en la clàusula 36, 
paràgraf 4t, del Plec de Clàusules Administratives. 

Procedeix per tant desestimar l'al·legació formulada per la concessionària. 

SEGON. A Adoptar el següent criteri interpretatiu del contracte: L'increment en el 
supòsit que ens ocupa es troba clara i àmpliament dins del concepte "molt superior" 
previst en la clàusula 36, paràgraf 4t, del citat plec.  

Procedeix per tant desestimar l'al·legació formulada per la concessionària. 

TERCER. Iniciar l'expedient per a la determinació del cànon contractual previst en la 
clàusula 36, paràgraf 4t, del Plec de Clàusules Administratives. 

INTERVENCIONS 

Sr. Jaén.  

 

Bueno, este tema, como ha dicho el Sr. Secretario ya lo hemos tratado en 

la Comisión de Hacienda, desde Podemos no hace plantearnos la confianza con la 

concesionaria de Aguas de Valencia ya que entendemos que por lo expuesto en el 

informe y las alegaciones que ha presentado la concesionaria, pues vulnera la 

buena fe que pretende la concesión de este contrato. 

 



 

 

Y además, como propusimos en la Comisión de <hacienda anterior, en la que 

se trató este punto para trasladarle a la concesionaria el cobro del canon, pues 

ponemos sobre la mesa la propuesta de seguir estudiando legalmente la opción de 

rescindir el contrato de la concesionario de Aguas de valencia,  y con esto quiero 

decir el analizar hasta que punto legalmente estas acciones por parte de la 

concesionaria puede dar lugar a un incumplimiento del contrato y del pliego de 

cláusulas administrativas particulares conforme a la ley vigente en el momento de 

la concesión. 

 

Eso sí, como se habló en aquel momento, siempre desde la posición más 

garantista posible y sin precipitarnos en tomar decisiones…eh … 

 

Como he comentado también en la comisión, bueno las alegaciones que han 

presentado eh… se han agarrado a un concepto… que el concepto de … de … de la 

palabra muy superior no está especificado en el … contrato, en los pliegos ni en 

ninguna parte del contrato, entonces ellos consideran que no se da ese término de 

muy superior, que es lo que ha dicho el Secretario… y además … por nuestra parte 

ellos han alegado … han cogido un concepto que tampoco aparece en ninguna parte 

del contrato y han introducido para … para bueno … para esgrimir su argumentación 

eh… el volumen de … de agua  facturada, pero un acumulado … 

 

Por lo tanto, el porcentaje  que han sacado es bastante menor de lo que 

hemos sacado nosotros, pero es que el concepto de lo que ellos han cogido de valor 

facturado acumulado tampoco hace referencia el contrato eh… ya lo hemos expuesto 

en la comisión anterior y bueno … ya hemos reafirmado por nuestra parte que tienen 

el voto a  favor para seguir reclamando este canon que consideramos que nos 

pertenece… 

 

Sr. Soler (Ciudadanos) 

 

Buenas noches a todos … en relación a estas alegaciones y después de 

haber analizado en profundidad la auditoria de constes presentada por AIMED, y la 

justificación de la cuota presentada por Aguas de Valencia, tenemos claro que 

nuestro grupo debe posicionarse de parte de nuestro consistorio … más allá de la 

responsabilidad que nuestra posición otorga de cara a todas a todas aquellas 

acciones que suponga un beneficio para nuestros vecinos, consideramos que el 

informe económico presentado por el servicio de consultoría y asistencia técnica 

de nuestro ayuntamiento desgrana de forma pormenorizada todos aquellos  gastos que 

sin lugar a dudas se desvían de la previsión inicial realizada por la empresa 

concesionaria. 

 

Aumentos en la partida por dedicación del personal, subcontratación de 

terceras empresas, cuotas de mantenimiento, varias excluidas del contrato inicial 

que, por supuesto, han sido aplicadas de manera unilateral por la empresa 

concesionaria y que no han sido fruto de ningún acuerdo. 

 

Por su parte Aguas de valencia responde a estas alegaciones apoyándose 

casi única y exclusivamente en la frase muy superior al previsto, que determina 

literalmente como oscuridad en la redacción de los pliegos, además de referir 

jurisprudencia anterior que,  desde nuestro punto de vista trata de dirimir 

asuntos de naturaleza similar pero que no tiene la trasparencia y claridad del 

asunto que hoy abordamos en este pleno y que el informe redactado por AIMED 

presenta, valga la metáfora, a todas luces. 

 

Por tanto, como hemos dicho anteriormente más allá de nuestro afán de 

defender los derechos del consistorio al que pertenecemos estaremos al lado de 

nuestro Ayuntamiento en este asunto. 

 

Sra. García. (Compromís) 

 

Buenas noches. En este punto lo importante de este expediente que estamos 

tratando no es el canon, es el tipo de concesionaria que tenemos para gestionar un 

servicio básico para la ciudadanía, y sobre todo el tipo de control que se ha 

ejercicio desde el inicio del contrato. 

 

Aguas de Valencia, cada año ha ido presentando un balance del servicio en 

el cual tras los cálculos correspondientes de costes y de ingresos se aplican los 

superávit del servicio para amortizar el canon inicial entregado al Ayuntamiento a 

la firma del contrato. 

 

En concreto, el último balance presentado, el correspondiente a la 

comisión de seguimiento del 9 de febrero del 2018, es este, el déficit acumulado 

es de menos 800475 euros, y se debe recuperaren años sucesivos si la tarifa 



 

 

ordinaria genera un mayor margen, o bien se deberá recuperar con una tarifa 

transitoria o finalmente por liquidación del Ayuntamiento. 

 

Nunca nadie ha puesto  en tela de juicio tal aseveración, excepto 

nosotros, Compromís, que hemos reclamado una y otra vez este extremo. 

 

Así pues, ahora parece que se está haciendo un seguimiento exhaustivo de 

la concesionaria, pero, después de estos últimos meses nadie plantea ninguna 

sanción, ni leve, ni grave, ni muy grave para la concesionaria, facturaciones 

indebidas, diferencias del veinte por ciento en el último balence auditado, ahora 

diferencias en el canon del contrato … ¿auditareis todos los años de la 

concesionaria?...  

 

¿seguis sin averiguar cual es el balance del servicio?, nosotros vamos a 

votar a favor de que se reclame ese canon que han pagado nuestros ciudadanos, 

¿pero este canon también es un nuevo préstamo que tenemos que devolver entre 

todos? … si es así el canon es un préstamo al Ayuntamiento para la gastarlo donde 

como se benefician aquellos que pagan más porque les cambiaron sus contadores a 

cambio de … ¿tecnología moderna?... dentro de poco la concesionaria planteará otra 

vez el cambio de los contadores dado que han pasado diez años del anterior, este 

nuevo cambio se hará nuevamente sin contar con los abonados y además con cargo a 

las inversiones que AVSA está obligada a hacer, porque así se comprometió, 

mientras tanto, uds … dan la apariencia de control, pero la ciudadanía no ha visto 

reducidas sus tarifas, no saben si a AVSA se le debe aún o se nos debe al pueblo, 

no se sabe si las diferencias que han surgido de estos informe del nuevo auditor 

se van a retrotraer al inicio del contrato o nos vamos aquedar quietos. Muchas 

gracias. 

 

Sr. Sanmartín. (PP) 

 

Nada, desde el grupo popular apoyaremos la gestión de fiscalización que 

hace el Ayuntamiento en el control de una concesionaria y que evidentemente 

siempre estaremos a su lado siempre que haya que reclamar lo que haga falta y lo 

que creamos que es correcto. 

 

Sr. Nofuentes. 

 

Bueno. Bien. Buenas noches. En primer lugar creo que debemos separar dos 

aspectos. Uno es el canon, y otro la liquidación 

 

En la liquidación hoy no se trae ningún documento, puesto que está en una 

fase distintas y lo que traemos es la revisión del canon. Lo digo porque en 

algunas intervenciones han ido mezclando datos que corresponden al canon y datos 

de la liquidación. 

 

Dicho esto nos situaremos porque son dos escenarios distintos. En  

relación al canon, efectivamente, hay una liquidación por parte nuestra, una 

propuesta, de la necesidad de revisión del canon, cumpliendo la legalidad vigente 

otorgamos un plazo para que aleguen y la empresa hace sus alegaciones 

correspondientes, lógicamente hace equilibrismo jurídico para intentar defender 

sus intereses. 

 

Ya les he explicado en la Comisión de Haciendo que eso es algo muy 

habitual entre la administración publica y los partners tecnológicos que 

colaboran, por lo tanto, bueno … podrán sorprenderse lo  que quieran pero es algo 

muy habitual … pero no sólo con las empresas. 

 

Miren, uds si vinieran a lo que son los convenios colectivos  con los 

trabajadores verían que se llegan a acuerdos que incluso la interpretación de 

dicho acuerdo, la propia redacción, aplicación e interpretación tienen su 

interpretación interesada, en todos los casos, y esa interpretación se pone sobre 

la mesa y se llega a un acuerdo. 

 

Y si no, acaba en los contenciosos, tenemos ejemplos múltiples de esto, 

por tanto no convirtamos  esto en una excepción, es algo que no debe ser 

recomendable pero que está ahí. 

 

Mire, ya le dije en un Pleno Sra. Rosa que cuando ud no era ni concejala 

ya estábamos fiscalizando, haciendo seguimiento de cada una de las anualidades, 

tanto en el plan de inversiones, como en la liquidación- 

 

Ud ignora intencionadamente informes anteriores al que ud hace 

referencia, como si fuese el nacimiento del universo y posteriores también. 



 

 

 

Mire hay informes donde con anterioridad a la que ud hace referencia, que 

es cuando parece ser que nació en esto del agua, que planteaban liquidaciones muy 

superiores a esos ochocientos y pico mil euros que ud hace referencia y que 

nosotros ya lo cuestionamos. 

 

Pero posterior a eso, si ud va a la liquidación del 2020, verá que no 

aparece para nada ninguna referencia de déficit, pero ud lo ignora, y está ahí. 

 

Por tanto, utilizar los datos en función del momento al que le interese a 

uno es, en mi opinión, mala fe, y si quiere entramos en otros aspectos … si quiere 

entramos  ¿sabe ud que, y lo he dicho en la Comisión de <hacienda, como impacta 

cada uno de los conceptos que están descritos en el recibo del agua?, ¿sabe como 

impacta la Tasa TAMER?, sabe ud, y lo he dicho en la Comisión de hacienda y lo 

tendré que recordar que alguien que está al frente, y es de Compromís, en el 

EMTRE, está todavía pendiente de revisar la liquidación  que impacta a los vecinos 

de Quart a través de ese recibo e incluso que tiene mayor porcentaje que el agua 

consumida, la tasa TAMER, la del 2019 no está liquidada, ni la 18, ni 17, ni 16, 

ni 15, 14 no están liquidadas, ¿quiere que continúe para atrás? … y todos los que 

estamos en el EMTRE, somos conscientes de que no se debe de aceptar ninguna 

liquidación mientras no haya un respaldo jurídico que así lo dicte 

 

Y nosotros nos basamos en esto, y tener una conciencia clara en esas 

situaciones es asumir que no es una mala gestión, irresponsabilidad, que no se 

tapa a nadie, el hecho de exigirles a las empresas colaboradoras que tienen que se 

trasparentes, que tienen que aportar todas las pruebas, eso que significa esfuerzo 

de rigor y de trasparencia, aquí empieza a calificarse como que hay algo oculto, 

pues mire, no sra Rosa, eso no se lo voy a permitir. 

 

Mire, si algo nos cataloga a este grupo es la trasparencia y la honradez 

en la defensa de los intereses de nuestros vecinos, y por tanto empezar a sembrar 

dudas, cada día menos, y podremos equivocarnos en cualquier cosa pero en honradez, 

no, ¡¡¡lecciones ninguna en este sentido!!! 

 

Y es compatible, además, con que la prestación del servicio en aquellas 

empresas que son especializadas y que tienen una tecnología que nosotros nunca 

podremos tener, es compatible, se esta practicando hoy en día. 

 

Además, fíjese, luego vamos a leer una moción de los fondos europeos, y 

la Unión  Europea ya nos obliga, prácticamente a que hagamos la gobernanza 

multinivel que aquí también lo hemos comentado. Que vayamos lo público y lo 

privado en aquello que podamos mejorar las condiciones de vida de nuestros vecinos 

¿por qué no…? Porque o podemos ir con una empresa especializada en algo para 

mejorar la vida de nuestros vecinos, ¿porqué entendemos que es normal que vayamos 

a un empresa a que  ponga asfalto en la calle o que haga obra pública y que no con 

otros que puedan  prestar servicios de otras características?, por qué eso no?, o 

sea, adjudicar a PAVASAL el asfalto de unas calles es normal pero ir con otra 

empresa de nuestro municipio o comunidad para otro tipo de servicios no es bueno? 

Y aquí hemos hecho una transformación brutal y lo hemos  comentado muchas veces, 

pero otra cosa es que no quieran reconocerlo… pero uds saben que estamos en un 95% 

o más de optimización del agua que se inyecta a la red que se consume, es dato 

real. 

 

Estamos en niveles de cuota por tarifa de por debajo del resto de los 

pueblos  de nuestro alrededor, gracias a un montón de factores. 

 

Tenemos unos niveles altísimos, el cien por cien del parque de contadores 

lo tenemos inteligente, tenemos una estrategia medioambiental en el polígono, por 

tanto podemos estar hablando horas y horas de las bondades que presenta esa 

colaboración público privada con esta empresa o cualquier otra, en este sector o 

en cualquier otro que pudiera haber. 

 

Y no quita que además defendamos los intereses de los vecinos, y en eso 

estamos, todo lo demás es una interpretación torticera de la gestión del agua, 

sinceramente se lo digo. 

 

Sra. Presidenta. 

 

Segundo turno. Alguien quiere intervenir? … no? Pues pasamos a votar … 

 

 



 

 

5. MODIFICACIÓ RPT. CONVERSIÓ LLOCS AUXILIAR ADMINISTRATIU C2 A 
ADMINISTRATIU C1. (764584Y) 
 
Vista la necessitat d'actualitzar l'actual ordenació del personal de l'Ajuntament de 
Quart de Poblet amb la finalitat de contribuir a la consecució de l'eficàcia en la 
prestació dels serveis i de l'eficiència en la utilització dels recursos econòmics 
disponibles mitjançant la dimensió adequada dels efectius, la seua millor distribució, 
formació, promoció professional i mobilitat.  
 
Atés l'article 45 de la Llei 10/2010, de 9 de juliol, d'ordenació i gestió de la Funció 
Pública Valenciana el qual estableix que l'administració podrà aprovar plans per a 
l'ordenació del seu personal previ anàlisi de les disponibilitats i necessitats de personal 
des del punt de vista dels perfils professionals o nivells de qualificació d'aquests, 
podent-se adoptar, entre altres, mesures consistents en la modificació de les 
estructures dels llocs de treball i la convocatòria de processos selectius de promoció 
interna.  
 
Llegit l'informe del Director de Recursos Humans, en el contingut dels quals, entre 
altres, s'indica que:  
 
"Realitzada la pertinent avaluació i valoració dels diferents llocs que conformen la 
relació de llocs de treball es va arribar, entre altres, a la conclusió de la necessitat de 
procedir a una conversió dels llocs de la subescala auxiliar d'administració general a 
llocs de la subescala administrativa.  
 
QUART.- Per a dur a terme aquesta adequació i fer efectiu el dret a la carrera 
professional i promoció interna recollits en l'art. 16 Reial decret legislatiu 5/2015, de 30 
d'octubre es planteja la seua cobertura mitjançant oferta d'ocupació pública i el 
corresponent procés de promoció interna amb la previsió expressa d'amortitzar les 
places del grup C2 que queden vacants a conseqüència de la promoció interna, una 
vegada que el seu titular haja pres possessió del seu nou lloc. D'aquesta manera, no 
es produeix un augment de la plantilla efectiva perquè no existeix incorporació de nou 
personal".  
 
Vista la proposta del Regidor de Recursos Humans i previ dictamen de la Comissió 
Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el Ple de l'Ajuntament per majoria absoluta 
de vots a favor, 12 PSOE, 3 PP, 3 COMPROMIS i 2 CIUTADANS, havent-se abstingut 
PODEM (1), acorda: 
 
PRIMER. Aprovar el pla d'ordenació del personal de l'Ajuntament de Quart de Poblet, 
per a l'exercici de 2021, consistent en la reconversió de les places d'auxiliar 
administratiu C2, en places d'administratiu C1.  
 
SEGON. Aprovar la modificació de la relació de llocs de treball, reconversió places 
d'auxiliar administratiu C2, en places d'administratiu C1, així com les fitxes que 
consten en l'expedient. 
 
TERCER. Exposar al públic la modificació aprovada, previ anunci en el BOP, per 
quinze (15) dies, durant els quals els interessats podran examinar-la i presentar 
reclamacions davant el Ple; considerant-se definitivament aprovada, si durant el citat 
termini no es presentara cap. 
 



 

 

INTERVENCIONS 

 
Sr. Jaen . 

 

Sí, desde Podemos vamos a abstenernos en este punto porque como nos han 

trasladado desde algún sindicato pues la modificación de la RPT creemos que es una 

modificación que debe entenderse como un único documento en lugar de 

modificaciones por sectores o grupos, ya que consideramos que la aprobación por 

partes se discrimina a unos trabajadores frente a otros, por ello solicitamos que, 

independientemente de que se apruebe este punto que se continúe con el trabajo 

junto con los sindicatos y bueno, se analice, estudie y confeccione la nueve RPT 

pero que englobe a todos los puestos de trabajo del Ayuntamiento eh… desde … 

inicio  con el borrador que se ha realizado por el empresa y el Ayuntamiento. 

 

Sr. Nofuentes. 

 

Sí, muy brevemente. La verdad, es que la voluntad de este Concejal y del 

equipo de Gobierno, y lo hemos manifestado en infinidad de ocasiones aquí y en las 

mesas de negociación con los sindicatos, era traer aquí una RPT, para mi luces más 

traerla en su conjunto y es toda la revisión de todos los puestos, que desde el 

punto de vista técnico se ha hecho. 

 

Pero mire, le confieso, en ocasiones eso da … lo digo con sinceridad, 

armas para, en mi opinión, apretar en exceso las situaciones. 

 

Que ocurre? Que si tu tienes que traer todo el documento de una RPT nueva 

tienes que llegar a un consenso con el cien por cien de los sectores. Cuando hay 

que que dice que mientras voy a presionar al máximo, en el fondo no está pensando 

que está perjudicando también a compañeros, para nosotros hubiese sido muy fácil 

decir, pues vale, cuando esté la RPT en su conjunto, toda negociada aunque sea 

dentro de un año o dos, porque requiere de un consenso mucho más amplio y, en 

ocasiones, no hay voluntad de consenso salvo que aceptes el cien por cien de las 

reivindicaciones no del conjunto de los trabajadores… sino de algunos en 

particular, y en eso este equipo de gobierno no está de acuerdo, y lo que hacemos 

en ese caso es que aquellos trabajadores que ya podemos avanzar, que pueden ir 

mejorando sus condiciones, actualizando su ficha lo vamos a ir haciendo forma 

progresiva, aunque eso suponga ese escenario que uds ha descrito, que no se haga 

todo en un paquete y que se no traiga todo de una vez. 

 

Bueno, créanme que los que están de acuerdo lo agradecen, porque lo que 

no pueden es condicionar, uno o dos a que el resto acepte lo que ellos piden y si 

no, no hay un acuerdo global. Lo siento, no. No creo que sea justo para los 

trabajadores, no creo que ese sea un planteamiento ni tan siquiera de los 

sindicatos. 

 
 
6 ACTUALITZACIÓ VALORS DE DEDICACIONS DEL PERSONAL MUNICIPAL 
(770071T).  
  
Vista la proposta presentada pel Regidor de Recursos Humans sobre la necessitat 
d'actualitzar les dedicacions del personal de l'Ajuntament de Quart de Poblet. 
 
Atenent que en data 9 d'abril de 2021 es va negociar la revisió dels mateixos en la 
Taula General de Negociació. 
 
Emés dictamen favorable per la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, 
el Ple de l'Ajuntament, per majoria absoluta de vots a favor, 12 PSOE, 3 PP, 3 
COMPROMIS, havent-se abstingut 2 CIUTADANS i 1 PODEM, acorda, aprovar 
l'actualització dels valors de dedicacions del personal municipal, de conformitat amb la 
següent taula: 
 
 
 



 

 

DEDICACIONES CD B C D 

A1 

30 292 €  362 € 462 € 

29 285 € 355 € 455 € 

28 278 € 348 € 448 € 

27 271 € 341 € 441 € 

26 264 € 334 € 434 € 

25 257 € 327 € 427 € 

24 250 € 320 € 420 € 

22 243 € 313 € 413 € 

20 236 € 306 € 406 € 

A2 

26 229 € 299 € 399 € 

24 222 € 292 € 392 € 

22 215 € 285 € 385 € 

20 208 € 278 € 378 € 

18 201 € 271 € 371 € 

B 20 194 € 264 € 364 € 

C1 

22 187 € 257 € 357 € 

21 180 € 250 € 350 € 

20 173 € 243 € 343 € 

18 166 € 236 € 336 € 



 

 

DEDICACIONES CD B C D 

16 159 € 229 € 329 € 

C2 

18 152 € 222 € 322 

17 145 € 215 € 315 € 

16 138 € 208 € 308 € 

14 131 € 201 € 301 € 

AP 14 124 € 194 € 294 € 

 
INTERVENCIONS 

 

 

Sr. Soler. 

 

En este tema en particular nuestro grupo e va a acoger a lo que refleja 

el acta de la mesa de negociación celebrada el paso nueve de abril del 2021, en su 

cuarto punto esta actualización de valores de dedicaciones del personal municipal, 

ninguno de los cuatro sindicatos votó a favor de la propuesta y además requiere 

información más detallada en cuanto a la disponibilidad, mando, dedicación y 

además de una actualización más allá de la reflejada en unas cuantías que fecha en 

el 2010, de hecho, en la propia acta consta que el concejal, en este caso Sr. 

Nofuentes, se mostró abierto a considerar todas estas peticiones de cara a una 

futura negociación, por tanto nuestro grupo se abstendrá en este punto apoyándose 

en los representantes de los trabajadores que son los que, a nuestro juicio, 

tienen que dirimir en gran medida el devenir de este tipo de actuaciones. 

 

Sr. Nofuentes. 

 

Brevemente. Lo que contempla este concepto es en algunos casos es mayor 

responsabilidad, en algunos casos puede llevar coordinación, y en otros mayor 

dedicación. Esos son los tres conceptos que lleva esto. 

 

Hay determinadas personas que sólo pueden llevar la coordinación, otros 

es la responsabilidad pero en todos los casos en la mayor dedicación, y los 

sindicatos planteaban, legítimo, que contemplase coordinación y responsabilidad, 

pero mayor dedicación no, o sea, que se cobrase más pero sin ampliar el horario… a 

lo cual nosotros entendíamos que si precisamente este concepto va fundamentalmente 

dirigido a la ampliación, es decir que alguien que por necesidades de los 

servicios, que en algunos casos uds saben que son estructurales, es decir aquí 

tenemos a los habilitados nacionales, se imaginan que no pudiéramos decirles que 

venga a los Plenos fuera del horario, eso es lo que contempla esto, además de la 

responsabilidad y coordinación 

 

Un establecimiento horario que va en función, como saben uds, o bien 120 

hl o 240 h. y así progresivamente, me parece razonable porque una de las razones 

más lógicas es que el personal, o el servicio que siempre están por la tarde que 

siempre está por la noche, en fiestas, en fallas, o determinados servicios, 

cultura, biblioteca, infinidad de situaciones que se dan fuera del horario, sino 

establecemos mecanismos para que el personal, ojo, libremente, esto no es 

obligado, es decir, los trabajadores no tienen la obligación de acogerse a esto, 

es más, cuando tú le ofreces a un trabajador esta posibilidad, te puede decir que 

no. Por tanto esto no es de obligado cumplimiento. 

 



 

 

7. APROVACIÓ INICIAL REGLAMENT REGULADOR DE L'ÚS DELS PUNTS DE 
RECÀRREGA MUNICIPALS PER A VEHICLES ELÈCTRICS. (747086W). 
 

Vista la proposta presentada pel Regidor de Mobilitat, sobre aprovació del Reglament 
Regulador de l'ús dels punts de recàrrega municipals per a vehicles elèctrics, 
manifestant la necessitat que existisca un document normatiu que regule aquest ús. 

Ha sigut emés informe jurídic per Secretaria, sobre el procediment a observar en la 
seua aprovació (art. 49 i 70.2 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local). 

Vistes les al·legacions presentades pel Grup Municipal COMPROMIS, es deixa 
constància que s'estudiaran durant la informació pública. 

Previ dictamen favorable de la Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, el 
Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, 
inclosa la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 

U. Aprovar, inicialment, el Reglament regulador de l'ús dels punts de recàrrega 
municipals per a vehicles elèctrics. 

DOS. Sotmetre a informació pública i audiència dels interessats pel termini de trenta 
(30) dies, l'ordenança aprovada, per a presentació de reclamacions i suggeriments. En 
cas de no presentar-se cap s'entendrà definitivament adoptat l'acord d'aprovació fins 
llavors provisional. 

 
INTERVENCIONS 

 

Sr. Jaén. 

 

Sí. Nosotros simplemente ya lo añadimos en la pasada Comisión de 

Urbanismo, creo, que solicitamos que se introdujera en el Reglamento pues un … eh… 

algo más específico en el tema  … eh … de la tarificación que no quedaba 

contemplado como se … como…  como se… como se iban a calcular las cantidades de 

tarificación por las recargas. 

 

Sra. García. 

 

Yo era … hicimos también propuestas para incluir en el Reglamento y por 

conocer si se han incorporado, por sabe si se ha hecho… 

 

Sr. Nofuentes. 

 

En principio yo las he leído y de entrada las asumo todas, salvo que 

alguna tenga algún inconveniente legal. 

 

Entonces, como esto es una aprobación provisional y estamos en exposición 

pública, los técnicos lógicamente, porque eso me entró a mí ayer creo, lo están 

estudiando para, sobre todo, ver que sí que se ajustan a nuestro reglamento y a 

los que puedan existir que afecten. 

 

Por tanto, si eso no plantea ninguna pega la incorporaremos y cuando 

llevemos el definitivo así se hará y aquellas que no puedan ser por razones, 

puramente legales, durante este mes te llamaré y te diré, pues mira esto va a sí … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Entiendo yo que las aprobamos inicialmente y que damos por presentadas ya 

alegaciones por parte de los que lo habéis hecho, para poder trabajar en ello … es 

así? 

 

 



 

 

8. APROVACIÓ INICIAL ORDENANÇA REGULADORA DE L'AJUDA FAMILIAR 
PER A NECESSITATS BÀSIQUES. (761993Z). 

Vista la proposta presentada per la Regidora Delegada de Serveis Socials sobre 
l'ordenança reguladora de l'ajuda familiar per a necessitats bàsiques, manifestant la 
conveniència d'actualitzar la normativa vigent, ajustant-la millor a les situacions de 
necessitats plantejades. 

Ha sigut emés informe jurídic per Secretaria, sobre el procediment a observar en la 
seua aprovació (art. 49 i 70.2 de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local). 

Previ dictamen de la Comissió Informativa d'Acció Social, el Ple de l'Ajuntament, per 
unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, inclosa la Sra Alcaldessa, 
que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
U. Aprovar, inicialment, l'ordenança reguladora de l'ajuda familiar per a necessitats 
bàsiques. 
 
DOS. Sotmetre a informació pública i audiència dels interessats pel termini de trenta 
(30) dies, l'ordenança aprovada, per a presentació de reclamacions i suggeriments. En 
cas de no presentar-se cap s'entendrà definitivament adoptat l'acord d'aprovació fins 
llavors provisional. 
 
INTERVENCIONS 

 

Sr. Soler, JV (Ciutadans) 

 

Buenas tardes a todos, en este caso apoyamos esta ordenanza, la cual 

consideramos que siempre es necesaria y más en la situación actual. 

 

Su planteamiento ha abierto las interpretaciones y valoraciones de los 

técnicos. Es una cualidad aceptada para poder adaptarse a los casos que por su 

casuística son difícilmente catalogables- 

 

Creemos que al mismo tiempo de ofrecer la ayuda hay que hacer, en la 

medida de lo posible, acciones para revertir estas situaciones y prevenirlas en el 

futuro, por lo que nos parece perfecto de que los perceptores se comprometan a 

realizar contraprestaciones que vayan orientadas a dar soluciones o a minorar las 

causas que las provocan. 

 

En este sentido proponemos realizar un mayor esfuerzo y desarrollo y 

establecer una organización formal al respecto. 

 

Votaremos sí. 

 

 
9. DONAR COMPTE DE L'INFORME DE TRESORERIA EN COMPLIMENT DE 
L'ARTICLE QUART DE LA LLEI 15/2010, DE 5 DE JULIOL, DE MODIFICACIÓ DE 
LA LLEI 3/2004, DE 29 DE DESEMBRE, PER LA QUAL S'ESTABLEIXEN 
MESURES DE LLUITA CONTRA LA MOROSITAT EN LES OPERACIONS 
COMERCIALS I RELACIÓ DE FACTURES INCORPORADES PER LA 
INTERVENCIÓ, SEGONS L'ARTICLE CINQUÉ, PUNT 4, DE LA CITADA LLEI, DEL 
PRIMER TRIMESTRE DE 2021. (765899Z). 
 
De conformitat amb la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 
29 de desembre, per la qual s'estableixen mesures de lluita contra la morositat en les 
operacions comercials, es dona compte a la Comissió Informativa d'Hisenda i 



 

 

Recursos Generals, de l'informe trimestral de Tresoreria sobre compliment dels 
terminis previstos en la Llei, en relació amb el pagament de les obligacions d'aquest 
Ajuntament, corresponent al primer trimestre de l'exercici de 2021. 
 
La Comissió Informativa d'Hisenda i Recursos Generals, per unanimitat, dictamina 
que procedeix adoptar pel Ple els següents acords: 
 
U. Quedar assabentat de l'informe emés per Tresoreria, corresponent al quart 
trimestre de l'exercici de 2020, de la relació de factures o documents justificatius 
incorporats per Intervenció, segons el que es disposa en l'article 5.4 de la Llei 3/2004, 
de 29 de desembre, i del període mitjà de pagament global a proveïdors, que 
s'estableix en 40,06 dies. 
 
DOS. Remetre el citat informe als òrgans competents del Ministeri d'Economia i 
Hisenda i als de les Comunitats Autònomes, en compliment de l'art. 4.4 de la Llei 
15/2010, de 6 de juliol. 
 
TRES. Publicar en la pàgina Web o en el tauler d'edictes de l'Ajuntament, l'informe 
agregat de la relació de factures i documents que s'han presentat agrupant-los segons 
el seu estat de tramitació. 
 
10. PROPOSTES: 
10.1.  GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA, SOBRE LA DECLARACIÓ DE L'ESPORT 
COM A ACTIVITAT D'INTERÉS GENERAL (764990M). 
 
Es retira la proposta del Grup Municipal Socialista, sobre la declaració de l'esport com 
a activitat d'interés general i es presenta la següent moció consensuada pels grups 
PSPV-PSOE, PP, COMPROMIS, CIUTADANS i PODEM: 
 

MOCIÓ SOBRE LA DECLARACIÓ DE L'ESPORT COM A ACTIVITAT 
D'INTERÉS GENERAL 

 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

El COVID 19 i les conseqüències de les mesures que implica ha posat en una 

situació molt difícil per a molts sectors i de manera més específica en la de l'esport en 

totes les seues dimensions. En aquest difícil escenari s'han hagut de prendre 

decisions en temps rècord per a donar una resposta a l'impacte del coronavirus i 

alhora afrontar els grans reptes o desafiaments als quals s'escomet el nostre esport 

en aquest nou temps de canvis universals. 

Partint d'aquesta realitat, també és cert que la pandèmia ha accelerat algunes de les 

transformacions que la nostra societat es disposava a afrontar en ple segle XXI. 

 
I finalment, també ha tingut una revisió o actualització de la consideració del valor 

social que implica la pràctica esportiva i l'aportació del seu sector al desenvolupament 

social i econòmic. Així una part important de la nostra ciutadania ha mostrat el seu 

interés a protegir la pràctica quotidiana per al seu acompliment, així com la protecció 

d'aquells serveis i infraestructura que els fan possible. En definitiva, en l'actual context 



 

 

ha posat més l'atenció de la societat als desafiaments vinculats al fenomen esportiu: el 

de la pròpia pràctica i les seues diferents fórmules, l'econòmic, laboral, turístic, 

tecnològic, comunicatiu, educatiu, sanitari i el social. 

 
I aquesta atenció es correspon amb la realitat del paper que objectivament representa 

l'esport i la pràctica esportiva. En l'últim Anuari d'Estadística Esportiva publicat pel 

Consell Superior d'Esports podem conéixer dades que ens permeten dimensionar de 

manera correcta la importància que l'esport té al nostre país des de diferents punts de 

vista: laboral, econòmic, comercial, per posar un exemple. 214 000 persones estan 

ocupades en activitats esportives. 1,1% de l'ocupació d'Espanya. Més de 28 000 

empreses d'activitats esportives. Es van exportar més de 1.000 milions d'euros en 

béns vinculats amb l'esport. 9,7 milions de turistes van realitzar activitats esportives a 

Espanya amb una despesa de més de 12 000 milions d'euros. Hi ha al voltant de 4 

milions d'esportistes federats i uns 67 000 clubs federats. Aquestes xifres reflecteixen 

clarament la importància de l'esport en l'economia del país i, conseqüentment, en la 

recuperació de la crisi que ens està afectant. 

 

I és en aquest context tan difícil, i amb aqueix esperit de fer de la mateixa una 

oportunitat, quan el passat 28 de maig de 2020, en ple estat d'alarma, el Grup 

Parlamentari Socialista registrava en el Congrés dels Diputats una iniciativa 

parlamentària (PNL), que tenia per objecte la declaració de l'activitat física i l'esport 

com una qüestió d'INTERÉS GENERAL. Una iniciativa debatuda el passat 14 

d'octubre i aprovada sense vots en contra en la Comissió de Cultura i esport, amb 

l'única abstenció de Vox. 

 
Una proposta que té per finalitat la de donar a l'esport un tractament especial per 

l'impacte, les conseqüències que té el mateix, sobretot des del punt de vista social, 

econòmic, i sanitari. Definir amb precisió inamovible el concepte d'interés general 

des d'un punt de vista tècnic jurídic és un difícil i interessant encàrrec per a qui 

ostenta la responsabilitat pública de legislar amb encert i seguretat jurídica. 

 

L'interés general és un principi constitucional especialment referit en l'art 103 CE i 

fins a onze ocasions més s'esmenta este en la nostra norma fonamental. És 

important fer referència a l'art 43.3 on s'estableix el mandat del foment de l'educació 

física i l'esport als poders públics com un dels principis rectors de la política 

econòmica i social. 

 

Amb base al recollit en la nostra Carta Magna, l'interés general que ostenta l'esport, 

hem de vincular-lo a la seua dimensió sanitària i educativa generadora de benestar 

personal i col·lectiu, a aqueixa capacitat que té com a instrument en favor de la 

cohesió social, com a vehicle de transició de valors i potent element per a la 

recuperació, l'impuls i la transformació del nostre model productiu. 

 



 

 

I tot això amb l'objectiu i la confiança que l'esport és un punt de suport molt útil per a 

construir el futur del nostre país i que pot formar part dels elements vectors de la 

transformació del nostre model de creixement econòmic. 

 

Per tot l'exposat anteriorment, proposem al ple els següents: 

 
     ACORDS 
 

 

1. En el marc d'una declaració d'estat d'alarma a conseqüència d'una emergència 

sanitària, sempre que les circumstàncies sanitàries ho aconsellen, valorar amb la resta 

de les autoritats competents si n'hi haguera: 

 

a) El reconeixement, de l'Activitat Física i Esport com a “Activitat Essencial” per ser i 

tindre un clar benefici per a la salut de les persones que el practiquen, fent èmfasis en 

la seua essencialitat des del context de la pandèmia sanitària del COVID-19, dins del 

marc de la declaració de l'activitat física i l'esport com una qüestió d'interés general, 

aprovada el mes d'octubre passat en la Comissió de Cultura i Esport del Congrés dels 

Diputats. 

b) Instar el Govern Autonòmic a incloure en els seus plans i accions al sector esportiu, les 

seues empreses, i activitats, a imatge de com ja ha fet el govern d'Espanya al sector 

esportiu, les seues empreses i activitats en el pla de recuperació Econòmica Social per 

a Espanya. 

c) Traslladar en el marc de la Comissió General de política esportiva com a organització 

de cooperació entre la AGE i l'Estat, aquelles iniciatives destinades a poder ser objecte 

de col·laboració en els plans de recuperació entre la Regió/Comunitat Autònoma i el 

Consell Superior d'Esports . 

d) Instar el Govern  d'Espanya a l'aprovació d'un Nou Avantprojecte de Llei de l'Esport 

que eleve a norma amb rang de llei a l'esport com una activitat d'interés general. 

e) Adoptar les mesures necessàries per a garantir la protecció i continuïtat dels serveis 

professionals prestats en l'àmbit de la pràctica de l'activitat física i esportiva i dirigits al 

conjunt de la societat. 

f) Promoure la pràctica esportiva i d'activitat física en el municipi des d'una perspectiva 

orientada al benestar de les persones, amb l'objectiu de crear hàbits saludables 

facilitadors d'una societat activa. 

g) Continuar treballant amb els clubs, associacions esportives i amb el sistema educatiu 

per a una recuperació sostenible de la pràctica esportiva, així com l'adequació dels 

diferents espais i instal·lacions esportives perquè siguen segures i accessibles. 

 

El Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, 

inclosa la Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda aprovar 

la moció. 

 



 

 

INTERVENCIONS 

Sra. Presidenta 

 

Hay tres propuestas la primera del Grupo Municipal Socialista, sobre 

declaración del Deporte como actividad de interés general. 

 

Me han comentado que el Grupo socialista retira esta propuesta porque se 

ha consensuado una conjunta firmada por todos los portavoces de los grupos, ¿es 

así?, vale, con lo cual les doy la enhorabuena y si quieren se puede leer por el 

concejal Delegado de Deportes los acuerdos a los que se ha llegado y así figuran 

en el Acta. 

 

Sr. Hidalgo. (PSOE) 

 

 Antes de leer los acuerdos quería dar las gracias a todos por llegar al consenso 

en esta materia tan importante como es el Deporte, importante y transversal, y bueno 

como dice la propia moción también es importante y se ha visto en esta situación de 

COVID-19. 

10.2. GRUP MUNICIPAL COMPROMIS I PODEM: "PROPOSTA D'ACORD DAVANT 
LA MACROAMPLIACIÓ DEL PORT DE VALÈNCIA. (766692A). 
 
Queda sobre la taula, amb la voluntat d'aconseguir una moció conjunta, perquè 
existisca una posició global des de Quart de Poblet. 
 
INTERVENCIONS 

 

Sra. Presidenta. 

 

La siguiente propuesta es de Compromís y Podemos sobre una propuesta de 

acuerdo sobre la macro ampliación del puerto de Valencia, no sé si han llegado a 

alguna cuestión porque si que lo estábamos hablando antes si alguno de Compromís o 

Podemos es tan amable de explicárnoslo. 

 

Sr. Campos (Compromís) 

 

que hi ha una situació sobrevinguda anem a dir, que el Sr. Medina ens ha 

cometat que te una proposta alternativa i entenc que, no ho ha parlat en Dani, que 

passem al debat de la seua, que s’entén que es una esmena a la totalitat del text 

nostre i sobre ella arriben a un consens sobre l’aioxó perquè si ... sí ... perquè 

si nosaltres presenten la nostra i després ell presenta i ha tingut l’amabilitat 

de dir ho ... 

 

Sra. Presidenta. 

 

No es lo normal, lo normal sería que se debatiera ...a a ver hago lo que 

queráis, pero en ares al consenso yo creo que hay que hacerlo bien. Y para que se 

debatiera la de Juan deberíais mantener la vuestra o retirarla me entendéis--- 

 

Sr. Campos  

Jo per part meua jo la nostra sabent que ... sabent que hi ha una 

oposició del grup majoritari que, sense parlar en Dani eh?... parlem de la vostra 

y després si sobre això arribem a un consens pues s’acabat 

 

Sra. Presidenta. 

 

Y porqué no lo habláis tranquilamente  y … digo yo, porque a lo mejor  es 

más complicado sobre la marcha llegar a un consenso, tenemos que parar el Pleno, y 

porque no os sentáis en otro momento … es una propuesta lo digo por no estar aquí 

y ahora, ponme esto, quítame esto … porque se puede alargar. 

 

Sr. Medina (PSOE) 

 

Por alusiones, algo que hemos estado comentando… a ver … en primer lugar 

… entendía que queríais llegar a un acuerdo y que vuestra intención es que la 

trabajáramos o hacer un grupo de trabajo conjuntamente por supuesto para velar por 

el respeto al medio ambiente precisamente… 



 

 

 

Nuestra moción es una enmienda a la totalidad si tirabais para adelante 

con la moción que habíais presentado … pero si no, no … ,si la retiráis y 

proponéis que nos sentemos, hablemos y consensuemos y acordemos algo, pues 

encantado, nosotros ni siquiera sacamos la nuestra …  quiero decir, en el debate 

que nos sentemos posteriormente pues sacará las propuestas que tenemos del grupo 

municipal socialista incluso parte del texto que tenemos porque sino parece … no 

quiero ningún tipo de estar en contra con vosotros, nosotros lo que queremos es 

llegar a acuerdos… entonces en caso de empecinaros en la vuestra pues como último 

recurso tengo una enmienda a la totalidad… pero yo creo que es mejor debatir sobre 

la iniciativa de Podemos y Compromís habéis presentado y si estáis por la labor,  

pues precisamente consensuar y que trabajemos una postura mucho más de diálogo 

pues que la retiréis pues a partir de ese momento nos sentamos y elaboramos algo… 

 

Sra. Presidenta. 

 

Es que si no yo lo veo muy difícil que materialmente podamos llegar a 

algo, lo veo muy complicado la verdad, agradecida de la voluntad de todos, pero 

físicamente ahora lo veo muy complicado hacerlo ahora … entonces si queréis nos 

emplazamos  al próximo pleno y si se ha llegado a un acuerdo bien, y si no pues 

que cada uno reitere sus posturas o presente lo que tenga que presentar … 

 

Os parece bien?, no retiramos nada de este punto lo dejamos sobre la mesa 

más que retirar para que esté en el orden del día si hace falta …  

 

Sr. Jaen. 

 

Bueno, si, a ver, nosotros eh… lo hemos hablado de dejarlo encima de la 

mesa porque esta es una moción que viene de la Comisión de Ciutat Port, de la 

sociedad Civil, en mi caso, en mi grupo parlamentario eh… lo … lo secunda y tiene 

esta postura … integra como ellos la reivindican, pero entendemos que esto de 

seguir adelante y de que … el grupo socialista pues presente una enmienda a la 

totalidad … pues eh… no va a tener sentido el debate de la moción y que sí que es 

verdad que como hablamos en la comisión de Portavoces del dia anterior, eh… hay 

puntos de encuentra en la propia moción con los que estamos de acuerdo … con lo 

que entendemos que queríamos reivindicar esa parte que nosotros también apoyamos 

de la Comisión ciutat Port, porque estamos de acuerdo con lo que ellos reivindican 

y … y … lo secundamos pero … hay otros grupos que no están de acuerdo y sí que ven 

con buenos ojos otras partes que ellos reivindican y bueno, en aras de esa … de 

llegar a acuerdos y en que esto salga adelante pues hemos comentado el dejarlo 

encima de la mesa, trabajarlo todos en conjunto y que salga ese acuerdo entre 

todos.  

 

Sra. Presidenta. 

 

Por lo menos lo intentamos, si es posible. Yo creo que lo normal es que 

lo trabajéis los que estéis más próximos en las posturas y hagáis una propuesta al 

resto de grupo de la … porque a lo mejor es más difícil el sistema de trabajo … al 

resto de grupos del Pleno… ¿Quedamos así? 

 

Sr. Campos 

 

A mim’agradaria que eixquera una posició compartida de Quart 

independentment del port y l’ampliaciò de lo que siga, però com afecta la realitat 

del Port a Quart, si fas una cosa o altra, es una realitat desde el punt de vista 

empresarial, i que tinga una posició i jo crec que tenim una oportunitat, que vos 

dic a Carmen Alcaldessa i la resta de ser un eixemple de col·laboració entre 

grups... en eixe tema hi ha molt de soroll  ... que es eixa intenció de a lo 

millor ser, com a poblaciò afectada per el tema del port o del area de influencia, 

pues que podem tindre un discurs propi pues que bueno ... que juguem un paper com 

a municipi ... 

 

Sra. Presidenta. 

 

La setmana que be en les Corts també se va a debatir este tema que també 

ens dona una miqueta de llum a tots i a lo millor se pot fer alguna cosa 

 

Molt bona opció que la deixem, no la retirem, sino la deixem sobre la 

mesa i a vore si es pot treballar i traure els punts en comú. 

 

I ara una proposta del grup municipal popular per a “Instar al Govern 

d’Espanya a complir els compromisos assumits en les entitats el darrer any i posar 

en marxa ajudes a recolzar als Ajuntament en la lluita contra la pandèmia”. 



 

 

 

També me ha paregut que estan vostès parlant entre vostès ... si ens 

poden aclarir... 

 

Sr. Sanmartín (PP) 

 

Sí. Comentar que hemos estado reunidos en la Junta de Portavoces y eh… el 

Sr. Nofuentes esta mañana me ha hecho llegar una enmienda de sustitución y una de 

supresión, vale?, vamos a aceptarlas, evidentemente la de supresión que era la de 

la aportación del Fondo transporte de mil millones a Quart no le afecta, y el 

punto … o sea … el punto … o sea sí … el segundo punto la aprobación de manera 

urgente de reconstrucción local por valor de cuatro mil millones, aceptaríamos la 

enmienda de sustitución que nos ha pasado, y sería … pedir la revisión por parte 

del gobierno de la infrafinanciación municipal que llevar a cabo antes  o a la vez 

que la infrafinanciación de la comunidad autónoma. 

 

Lo vamos a aceptar todos han estado de acuerdo, pero bueno, reconozco que 

esto es un punto que igual en otro momento tenemos que llevarlo a moción o 

propuesta … pero eliminaríamos el punto b) del segundo punto y el a) del segundo 

punto lo sustituimos … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Ahora que lo pasen para el Acta, ¿estarían todos de acuerdo todos los 

portavoces si eso es así? También se aprobarían por unanimidad…  

 

Sr. Jaen  

 

Yo le he trasladado el … quitar un … un matiz del último párrafo y con 

eso por mi parte … 

 

Sra. Presidenta 

 

Ahora, si acaso cuando acabemos  se lo decís al Secretario para que lo 

recojamos correctamente en el Acta… o mañana a primera hora, se lo pasais al 

Secretario redactado. 

 

Bueno, pues enhorabuena a todos. Y ahora más enhorabuena porque me han 

pasado firmada por todos los portavoces la declaración de interés para la 

reactivación social y económica de Quart, es un reto que nos marcamos todos en un 

Pleno, telemático, en el mes de diciembre, y que la verdad es que os pedí que 

hiciéramos un esfuerzo, tal y como estábamos haciéndolo hasta ahora, y la verdad 

es que no me puedo sentir más orgullosa del comportamiento de todos los grupos 

municipales, de los veintiún Concejales, porque hemos antepuesto los intereses de 

los ciudadanos siempre durante toda la pandemia, los intereses políticos y esta 

firma de esta declaración para la reactivación social y económica yo creo que es 

un paso más y un ejemplo, como decía Lluis Mi antes, de que en Quart sabemos hacer 

las cosas de otra manera, en un momento en el que hay una crispación política 

tremenda en la que creo que todos hemos de contribuir a bajar ese nivel de 

crispación porque es lo que quieren los ciudadanos y por es nuestra obligación 

también. 

 

Para eso nos han elegido para que solucionemos los problemas y no para 

que seamos un problema, que a veces haciendo un poco de autocrítica lo somos, sin 

querer. 

 

Yo creo que esto es un ejemplo más de que Quart y todas las fuerzas 

políticas que lo representan saben que es lo importantes, y en este momento es 

estar al lado de la gente, invertir en empleo, servicios sociales, y en hacerle la 

vida más fácil, en realidad en que desaparezcan todas las desigualdades sociales, 

en realidad van a venir tiempos difíciles vamos a tener momentos complicados de 

crisis económica, de crisis de vivienda, lo estamos viendo ya todavía está la 

punta del iceberg, porque todavía hay muchas medidas todavía de protección de los 

diferentes gobiernos e instituciones que, conforme vayan acabando o resolviéndose 

van a hacer que aflore y, ojalá no sea así, una crisis económica que ojalá sea muy 

pasajera, ojalá se recupere la economía pero vamos a necesitar muchos recursos y 

consenso y trabajo para estar al lado de la gente. 

 

Y yo creo que esto es una muestra de ello y por lo tanto mi enhorabuena a 

todos y mi agradecimiento. 

 

 



 

 

10.3. GRUP MUNICIPAL POPULAR, PER A INSTAR EL GOVERN D'ESPANYA A 
COMPLIR ELS COMPROMISOS ASSUMITS AMB LES ENTITATS LOCALS 
DURANT L'ÚLTIM ANY I A POSAR EN MARXA AJUDES DESTINADES A FER 
COSTAT ALS AJUNTAMENTS ESPANYOLS EN LA SEUA LLUITA CONTRA LA 
PANDÈMIA I LA CRISI ECONÒMICA I SOCIAL QUE PATEIX ESPANYA. (766699K). 
 
Pel Grup Municipal Popular s'introdueixen unes modificacions quedant la proposta 
definitiva com segueix: 
 
"Les entitats locals han patit durant aquest últim any un estat d'incertesa i han suportat 
un desgast econòmic que no tenien previst i sense precedents. 
 
 Des de les altes institucions encara no s'han destinat ajudes per a donar suport a les 
malparades economies que ha deixat aquesta pandèmia, a les entitats locals, 
diputacions, capítols i Consells Insulars. 
 
Mentre això ocorria, els Ajuntament, Diputacions, Capítols i Consells Insulars de tota 
Espanya s'han posat al capdavant de la lluita contra el virus i de la crisi econòmica i 
social derivada de la pandèmia.  
 
Han posat en marxa nous serveis i ajudes per a atendre l'emergència sanitària i per a 
respondre a l'emergència social que pateixen molts espanyols que han vist com el 
virus posava en risc no sols la seua salut sinó també el seu treball i expectatives de 
vida. 
 
Entre aquests nous serveis i ajudes podem esmentar: nous serveis d'ajuda a domicili 
per a reduir els contagis entre els majors i els més vulnerables evitant que hagueren 
d'eixir de les seues cases; lliurament d'ordinadors als seus veïns perquè, tant xiquets 
com adults, pogueren continuar amb les seues classes i els seus treballs amb 
normalitat i en igualtat de condicions que la resta dels seus companys; augment de les 
ajudes d'emergència social per a fer front a les "cues de la fam"; posada en marxa en 
temps rècord de serveis i activitats "en línia"; nous serveis sanitaris per a fer costat a la 
població; noves ajudes per a pal·liar les necessitats de les famílies i empreses 
afectades pel COVID-19, etc. 
 
Uns nous serveis i ajudes que, al costat de les pèrdues derivades del manteniment de 
determinats serveis públics per ordre del Govern d'Espanya -com el transport de 
viatgers- quan la demanda era inexistent; les compensacions que s'han de realitzar als 
adjudicataris de serveis públics a causa de la inactivitat i/o reducció de les hores que 
han de prestar i l'augment extraordinari de despeses com els de la neteja d'edificis i 
instal·lacions públiques, han incrementat notablement la despesa de les entitats locals. 
 
A això s'afig les rebaixes fiscals que les entitats locals han posat en marxa per a 
alleujar les càrregues econòmiques d'empreses i famílies i la reducció d'ingressos 
derivada de la crisi econòmica que s'ha vist agreujada per la pandèmia 
 
Per tot això, el passat 22 de març 10 alcaldes de diferents formacions polítiques, 
preocupats pel futur de les seues ciutats i veïns i en representació de la majoria de 
dirigents de les entitats locals espanyoles, es reunien per a reclamar al Govern 
d'Espanya que atenguera les peticions realitzades pels Ajuntaments, Diputacions, 
Capítols i Consells Insulars que no tenen un altre objectiu que poder continuar prestant 



 

 

uns serveis públics de qualitat als seus veïns i donant-los suport en aquesta crisi 
sanitària, econòmica i social." 
 
Vistes les esmenes presentades pel Grup Municipal PSOE, el Ple de l'Ajuntament, per 
unanimitat dels vint-i-un Srs Regidors assistents a la sessió, inclosa la Sra Alcaldessa, 
que de fet i de dret componen la Corporació, acorda: 
 
L'Ajuntament de Quart de Poblet fa seues i secunda de manera ferma les següents 
peticions que es recullen en el Comunicat Conjunt signat pels alcaldes de Cadis, 
Girona, Lleida, Madrid, Reus, Santa Cruz de Tenerife, Torrelavega, Pamplona, 
València i Saragossa: 
 
1. Sol·licitem al Govern d'Espanya replantejar les ajudes estatals als municipis, 
avançar en un nou sistema de finançament de les entitats locals que millore l'actual, i 
definir l'accés al finançament europeu dels ajuntaments respecte als fons assignats a 
Espanya per import de 140.000 milions d'euros. 
 
2. Reclamem al Govern central els següents punts: 
 
a) La revisió per part del Govern de l'infrafinançament municipal es durà a terme abans 
o alhora que l'infrafinançament de les Comunitats Autònomes. 
 
b) El reconeixement del protagonisme que les Entitats Locals han de tindre en la gestió 
directa de Fons de la Unió Europea per a la Reconstrucció, fent efectiva la 
transferència del 14’56% dels mateixos que equival a la participació de l'Administració 
Local en la despesa pública de l'Estat. 
 
3. Reivindiquem el paper fonamental que han jugat tots els ajuntaments en la gestió de 
la crisi sanitària i econòmica ocasionada pel coronavirus, independentment del seu 
color polític o de la seua situació economicofinancera. El combat contra la pandèmia 
ens ha suposat un gran forat financer per a costejar els serveis públics que necessiten 
els nostres veïns. 
 
4. Igualment, reivindiquem els acords aconseguits per unanimitat en el si de la FEMP 
per a reclamar al Govern d'Espanya que arbitre un sistema d'ajudes a tots els 
ajuntaments que permeten fer front a les dificultats econòmiques ocasionades per la 
crisi sanitària del coronavirus. Aquestes ajudes són imprescindibles perquè els 
municipis continuen prestant els seus serveis públics i ajudant als qui més ho 
necessiten durant l'actual crisi econòmica. 
 
5. Ens comprometem a continuar defensant la igualtat i la solidaritat en el repartiment 
dels fons estatals entre els municipis, així com a preservar els interessos de tots els 
ciutadans independentment del municipi en el qual visquen i de la situació econòmica 
en la qual es troben els seus ajuntaments. 
 
Donar trasllat d'aquest acord al President del Govern, a la ministra d'Hisenda, al 
ministre de Política Territorial i Funció Pública, als portaveus de grups polítics del 
Congrés, Senat i de les Corts Valencianes, i a la Junta de Govern de la FEMP. 
 
URGÈNCIES 

 



 

 

Prèvia declaració d'urgència, aprovada per unanimitat, art. 91.4 del ROF, va ser tractat 
el següent assumpte: 

 
Declaració d'Interés per a la Reactivació Social i Econòmica de Quart de Poblet 
 
ELS S PORTAVEUS DEL GRUP MUNICIPAL PSPV-PSOE, PP, COMPROMIS, SI ES POT 

QUART I CIUTADANS, PRESENTEN LA SEGÜENT DECLARACIÓ, QUE LITERALMENT 

TRANSCRITA DIU AIXÍ: 
 

La COVID-19 ha donat lloc a una de les pitjors crisis mundials conegudes i tots els 
països estem sent testimonis dels fatals estralls que el virus SARS-Cov-2 està 
provocant. La conseqüència més dolorosa de totes és, sens dubte, la pèrdua de tantes 
vides humanes. Però, a més, la pandèmia ha impactat durament en la nostra 
economia, en l'ocupació i en l'augment de les situacions de vulnerabilitat. 

A conseqüència dels efectes que la COVID-19 ha tingut sobre l'ocupació, les persones 
i els sectors econòmics de la nostra població, l'Ajuntament de Quart de Poblet ha fixat 
com a prioritat la recuperació social i econòmica del municipi. En conseqüència, ha 
dissenyat diverses mesures que tenen com a objectiu mitigar la incidència negativa de 
l'actual crisi sobre la nostra població.  

Aquest full de ruta es va iniciar amb el compromís fixat en el Pla de Recuperació 
Social i Econòmica de l'Ajuntament de Quart de Poblet, aprovat a l'abril de 2020 i 
subscrit per tota la Corporació. Aquest marcava els punts clau sobre els quals ens 
semblava necessari actuar per ser els més vulnerables, d'una banda; i per suposar les 
bases estratègiques per a la reactivació de l'economia local i la protecció dels veïns i 
veïnes, per un altre.  

El disseny dels pressupostos municipals per a l'any 2021 recollia els compromisos 
adquirits en el Pla de Recuperació i feia un pas més en l'estratègia de programar la 
gestió municipal basat en dos grans eixos: la promoció i foment de l'ocupació, i 
l'augment de les prestacions públiques per a les famílies.  

En haver-se estés en el temps la pandèmia, ens veiem en l'obligació de simultanejar la 
resposta a les necessitats sanitàries amb la gestió de la reconstrucció del nostre 
municipi. Per això, en l'últim Ple Municipal aprovem, per unanimitat de tota la 
corporació, una modificació de crèdits suficient per a complir amb els compromisos 
assumits des de l'inici de la pandèmia i donar cobertura a la situació d'emergència que 
moltes famílies, empreses, i treballadors i treballadores de Quart estan patint.  

Els moments excepcionals que estem vivint exigeixen de nosaltres i nosaltres una 
lògica de treball compartida i un acord integrador de totes les mesures que ens ajude a 
millorar la situació de la nostra població. 

Aquesta Declaració acordada ha sigut possible gràcies a l'acció col·lectiva i es nodreix 
de propostes i reflexions, tant de l'equip de govern com de tots els grups polítics 
municipals, incorporant compromisos d'acció sobre els principis, línies estratègiques i 
mesures a desenvolupar. Aquestes accions es concreten en les aplicacions 
pressupostàries corresponents, concentrant-se principalment en els següents blocs 
temàtics:  

 
  Reforç dels recursos humans i materials necessaris per a proporcionar 

solucions a les famílies en situació d'emergència social, la qual cosa implicarà, 



 

 

en matèria d'organització de recursos, la revisió dels criteris d'adjudicació del 
catàleg de prestacions vigents per a adaptar-los a les circumstàncies 
ocasionades per la crisi i l'augment de les ajudes PEIS-Emergència Social 
.Reforç del servei de detecció i atenció a les situacions de vulnerabilitat, risc i 
desprotecció dels xiquets, xiquetes i adolescents de Quart de Poblet. Ampliació 
del servei municipal d'atenció a domicili-SAD. Intensificar el seguiment dels 
itineraris d'inserció social i laboral de les persones beneficiàries de la Renda 
Valenciana d'Inclusió Social i duplicar la partida destinada a cobrir l'aportació 
municipal de les ajudes al consum de l'aigua potable, entre altres mesures.  

 
 Plantegem un augment de les inversions per a fer un salt qualitatiu en la 

construcció del nostre model de municipi accessible i humà, basat en la 
sostenibilitat i la salut pública. S'actua des de totes les àrees de gestió, de 
manera que no deixem fora de l'estratègia a cap sector poblacional, i que tots 
els veïns i veïnes puguen beneficiar-se d'aquestes millores en les seues rutines 
quotidianes.   

 
 Mantindre les adaptacions practicades en el calendari fiscal per a acomodar-lo 

a les circumstàncies actuals de pandèmia, mantenint les suspensions vigents 
en les taxes i les bonificacions dels cànons ja anunciades, així com l'impuls del 
sistema de compte corrent tributari. 

 
 Proporcionar majors recursos als plans de foment de l'ocupació vigents, a més 

de convocar noves ajudes a persones autònomes amb establiment/local 
comercial a Quart de Poblet. L'impuls econòmic i laboral del nostre municipi és 
un dels nostres majors reptes, i estem compromesos a escometre les 
modificacions que siguen necessàries per a cobrir, en l'àmbit de les nostres 
competències, les necessitats que vagen sorgint. Per això, augmentem la 
partida econòmica inicial destinada al programa d'ocupació COVID; impulsem 
noves mesures d'estímul comercial que incentiven la compra en el comerç 
local; fomentem iniciatives de transformació digital del comerç local i reforcem 
el servei d'assessorament, informació i acompanyament en la creació 
d'empresa i a l'activitat econòmica del CED per a donar cobertura al context 
especial en el qual ens trobem.  

 
 També s'actua sobre la formació dels nostres autònoms i empreses, procurant-

los un major rendiment oferint eines formatives i d'assessorament. D'altra 
banda, es contempla la creació de noves borses de treball municipals que 
tinguen com a objectiu la contractació de persones en situació de vulnerabilitat 
social.   

 
 La gestió electrònica dels tràmits a la disposició de la ciutadania s'ha 

incrementat considerablement des que es decretara l'estat d'Alarma sanitària, 
per això continuem augmentant els serveis de l'administració electrònica de 
Quart de Poblet, facilitant la realització de tràmits, la gestió d'expedients i la 
presentació de sol·licituds de manera telemàtica.   

 



 

 

 El problema de l'habitatge s'ha vist agreujat per les circumstàncies derivades 
de la pandèmia. Per això, urgeix donar cobertura a les situacions d'emergència 
residencial complementant les ajudes que ofereixen altres administracions i 
entitats socials amb ajudes per al pagament del lloguer i subministraments. 
Contemplem també subscriure convenis amb entitats socials per a donar una 
solució residencial d'emergència a les famílies i atendre de manera immediata 
a persones sense llar, així com augmentar, fins a duplicar, les ajudes 
destinades al pagament de l'IBI. 

Per al seguiment adequat del compliment dels acords d'aquesta Declaració, la 
Comissió Informativa d'Hisenda incorporarà un punt del dia per al control 
pressupostari, econòmic i d'execució de les mesures proposades en aquest document. 
També serveix per a estudiar, analitzar, presentar i desenvolupar iniciatives, i per a 
donar respostes a la crisi sanitària i econòmica en l'àmbit del nostre municipi.  

D'altra banda, la Junta de Portaveus es reunirà mensualment per a vetlar pel 
compliment polític del compromís adquirit unànimement amb aquesta Declaració 
acordada per a la Reactivació Social i Econòmica de Quart de Poblet, amb la flexibilitat 
d'anar incorporant nous compromisos polítics segons l'evolució de la pandèmia i els 
seus possibles efectes adversos sobre la ciutadania i l'economia local. 

El Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels vint-i-un Sres Regidors assistents a la 
sessió, inclosa la *Sra Alcaldessa, que de fet i de dret componen la Corporació, acorda 
aprovar-la. 

 
11. PRECS I PREGUNTES 
 

Sra. Presidenta. 

 

Me han llegado esta mañana cuatro preguntas formuladas por 

el grupo municipal de Compromís que voy a contestar. 

 

La primera era sobre el arreglo del muro de la piscina de 

verano, que se había retrasado. 

 

Efectivamente la empresa concesionaria se hace cargo de la 

reparación y ya está  tramitándolo la compañía aseguradora, saben 

que cuando intervienen las aseguradoras se alargan las cosas 

siempre y además lo saben porque lo preguntan por diferentes 

foros. 

 

La reparación editaba prevista para la semana pasada, pero 

a causa de las lluvias se aplaza, posiblemente a la semana que 

viene, y es posible que maña miércoles empiecen. 

 

Respecto a la Escuela de Verano, decirles que estamos a la 

espera de las medidas que se proponen después de que se levante el 

estado de alarma y también las medidas que van cogiendo la 

Generalitat en cuanto a aforos, actividades etc. Que están 

mejorando, estamos estudiando la posibilidad …nuestra voluntad 

sería hacer una escuela de verano pero les daremos la información 

porque me consta que la Concejala tiene esta semana diferentes 

reuniones, también en los foros de la comarca estamos viendo a ver 

como se arbitran estas medidas … pero ojalá, nuestra intención si 

que sería empezar este año esta cuestión. 



 

 

 

En el tema del consultorio auxiliar. Ya saben uds que no 

depende del Ayuntamiento abrir o no el consultorio, cuando la 

Consellería comunique que ya se pueden abrir todos los centros de 

salud sin doble circuito, porque el problema es ese, pues supongo 

que se hará y en ese momento el Ayuntamiento reivindicará 

firmemente que se abra cuando sea posible.  

 

Del tema del agua preguntaban si estábamos valorando hacer 

auditorias como otros años, lógicamente estamos valorando todas 

las opciones, y la asistencia técnica, como saben, está preparada 

para acometer todas las acciones y medidas que los servicios 

jurídicos de la casa consideren necesarios y cuestiones que se 

vayan presentando conforme se vayan resolviendo estos litigios que 

tenemos en estos momentos encima de la mesa. 

 

Esas serían las preguntas que me han llegado por escrito. Y 

ahora pasaríamos a ver si hay algún concejal que quiera hacer 

alguna pregunta. 

 

Sr. Jaen. 

 

Creo que fue la semana pasada, sino fue la anterior , se 

realizó una intervención en el acceso al parking de Tododulce, 

arriba en San Onofre, bueno… vale… entonce … habían muchos baches 

en lo que son los accesos que tiene el parking y se ha procedido a 

compactar pero bueno… también ha dado la casualidad que ha llovido 

y prácticamente han empezado otra vez a estar … otra vez lo 

baches, simplemente trasladar que se realice… si se puede poner 

algo con más durabilidad, porque al final enseguida se … 

 

Sra. Presidenta 

 

Me dice Juan que es que no había acabado de compactar y se 

han vuelto a hacer,  y por cierto el de Santa Cecilia también 

ahora que me acuerdo, que te lo quería decir Juan, y cuando lo ha 

dicho el Sr. Jaén, me he acordado que quería comentarlo. 

 

Sr. Soler. 

 

Quería hacerle en este caso una mención a nuestro compañero 

Fran, del Grupo Socialista que, muy amablemente me estuvo 

atendiendo este fin de semana pasado, y quiero agradecerle la 

atención, cualquier hora que fue requerido por mi porque había 

surgido y estuvimos viendo un tema que había surgido en relación 

al deporte y agradecérselo públicamente, y se solucionó la 

cuestión… y también por cierto, lo de Flex ya está solucionado y 

limpio, hay que ponerlo en valor cuando es … y ahora está limpio y 

aseado y desde la autovía pues se ve como toca … y darle las 

gracias a Fran porque todo se ha resuelto satisfactoriamente… 

 

Sra. Presidenta 

 

Pues yo agradecértelo que lo digas, porque normalmente las 

cosas buenas todos … todos no nos las decimos y también hay que 

hacerlo. 

 



 

 

Y también agradezco pues lo de Flex que tu fuiste muy 

insistente y al final hemos conseguido que esté decente, 

seguramente eso también hay que agradecértelo porque el machacar 

también hace efecto… 

 

Sr. Sanmartín. 

 

Yo se qué aun es pronto, pero es algo que hay que ir 

planteando, es saber sobre el tema de las Fiestas de Quart, y si 

se está trabajando en algo … 

 

Sra. Presidenta. 

 

Vamos a ver, aun no nos hemos planteado nada porque estamos 

esperando un poco a que se levante el estado de alarma y las 

medidas que se adopten, dependerá un poco de la voluntad que 

tengas las clavarias y también lo que nos dejen hacer, porque hay 

cosas que la Conselleria de Salud por ejemplo que son pasacalles o 

itinerancia no nos deja hacer, a lo mejor un espectáculo si, pero 

es un poco pronto ahora, pero no tiene sentido hacer espectáculos 

si no hay fiestas protagonista de los que hacen las fiestas. 

 

Y por otra parte también que están pendientes el tema de 

las fallas, que también se está hablando de que si serán en julio 

o septiembre,  con lo cual si se hicieran en septiembre para Quart 

sería más complicado organizarlo, pero lo veríamos porque a lo 

mejor se puede hacer un poco de todo., 

 

Esta semana tenemos tenemos una reunión en la comarca, 

porque sabéis que nos reunimos todos los alcaldes y concejales de 

todos los grupos para hablar un poco de toda esta cuestión, porque 

evidentemente si en Manises hacemos una cosa, y en Mislata otra 

todo tiene repercusión y por poner en común e intentar ir todos en 

la misma línea, pero aún es pronto.  

 

Y todavía no puedes contratar nada, ni hacer nada que sea 

de mucha aglomeración, porque ahora las cifras son buenas, pero 

sabéis que esto cambia de un momento a otro… y sobre todo hay que 

contar con los protagonistas de las fiestas, clavarias, y 

comisiones y ver un poco más adelante . 

 

Desde luego si hay algo no va a ser una fiesta normal, 

evidentemente, si se pudiera hacer algo sería algo más simbólico o 

de poca gente. Pero aun es un poco pronto. Pero te agradezco la 

pregunta. 

 
12. COMUNICACIONS 
 
Queda assabentat el Ple de l'Ajuntament d'informe emés pel Coordinador Tècnic de 
l'EDUSI de Quart de Poblet, sobre admissibilitat de la següent operació, donada d'alta 
en l'aplicació GALATEA: 
 
- Implantació de Ciutat Intel·ligent Sostenible-CIS Quart. 
 
I no havent-hi més assumptes que tractar, sent les vint-i-una hores del dia vint-i-set 
d'abril de dos mil vint-i-un, la Sra. Alcaldessa va alçar la sessió, que jo, el Secretari, 
certifique.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           


